

GEBÜHREN

Beschluß des Präsidenten des Europäischen Patentamts vom 1. September 1994 über die Festsetzung der Höhe der Beschwerdegebühr in Artikel 27 Absatz 2 der Vorschriften über die europäische Eignungsprüfung

Der Präsident des Europäischen Patentamts, gestützt auf Artikel 19 Absatz 1 der Vorschriften über die europäische Eignungsprüfung für zugelassene Vertreter (ABI. EPA 1994, 7) und nach Anhörung des Instituts der zugelassenen Vertreter, beschließt:

1. Die Höhe der Beschwerdegebühr wird wie bisher auf 350 DEM festgesetzt.
2. Dieser Beschluß tritt am 1. Oktober 1994 in Kraft.

PAUL BRAENDLI
Präsident

FEES

Decision of the President of the European Patent Office dated 1 September 1994 fixing the amount of the fee for appeal mentioned in Article 27, paragraph 2, of the Regulation on the European qualifying examination

The President of the European Patent Office, having regard to Article 19, paragraph 1, of the Regulation on the European qualifying examination for professional representatives (OJ EPO 1994, 7), after consulting the Institute of Professional Representatives, has decided as follows:

1. The amount of the fee for appeal shall be fixed at DEM 350 as previously.
2. This decision shall enter into force on 1 October 1994.

PAUL BRAENDLI
President

TAXES

Décision du Président de l'Office européen des brevets, en date du 1^{er} septembre 1994, relative à la fixation du montant de la taxe de recours mentionnée à l'article 27, paragraphe 2 du règlement relatif à l'examen européen de qualification

Le Président de l'Office européen des brevets, vu l'article 19, paragraphe 1 du règlement relatif à l'examen européen de qualification des mandataires agréés (JO OEB 1994, 7), après consultation de l'Institut des mandataires agréés, décide :

1. Le montant de la taxe de recours est fixé, comme précédemment, à 350 DEM.
2. La présente décision entre en vigueur le 1^{er} octobre 1994.

PAUL BRAENDLI
Président